
1 (1)

INTERPELLATION TILL STATSRÅD

Till justitie- och migrationsminister Morgan Johansson (S)

2016/17:54 Situationen för polishundar och polishästar

I dagsläget arbetar i Sverige cirka 400 polishundar 60 polishästar tillsammans 
med sina förare. Därtill finns det flera hundar inom exempelvis Tullverket, 
kriminalvården, Försvarsmakten och räddningstjänsten. Användningsområdet 
och arbetsuppgifterna för dessa hundar och hästar är varierande.

Vid konfrontation med gärningsmän är det vanligt förekommande att särskilt 
hundarna utsätts för våld av varierande grad. I dagsläget ses en tjänstehund och 
en tjänstehäst som egendom enligt brottsbalken, vilket föranleder att våld mot 
dessa betraktas som skadegörelse, vilket inte sällan ger blygsamma påföljder 
om det ens föranleder några sådana. Rättsskyddet för polishundar och 
polishästar bör förstärkas. 

Med anledning av ovanstående vill jag fråga ansvarig minister, justitie- och 
migrationsminister Morgan Johansson:

 

Avser ministern att vidta några initiativ för att stärka polishundars och 
polishästars rättsskydd? 

………………………………………

Lotta Finstorp (M)

Överlämnas enligt uppdrag

Anders Norin

Från Riksdagsförvaltningen
2016-10-14
Besvaras senast
2016-10-28


